

Title (en)  
PTC heating resistor.

Title (de)  
Kaltleiter-PTC-Heizkörper.

Title (fr)  
Résistance chauffante à coefficient de température positif.

Publication  
**EP 0333906 A1 19890927 (DE)**

Application  
**EP 88104821 A 19880325**

Priority  
EP 88104821 A 19880325

Abstract (en)  
The invention relates to a cold conductor PTC heater which consists of an elongated supporting profile body 1, of thermally conductive material, having at least one supporting surface 10 and at least one PTC heating element which is thermally conductively connected and rests in a flat manner on one side thereon, and which consists of an upper and a lower electrode plate 4 and 5, and at least one PTC resistor element 2 arranged between said electrode plates, and a covering body with a flat section 22 which rests in a flat manner on the other side of the PTC heating element. Mounting rails 11 and 12 are constructed on the supporting profile body 1, on both sides of the supporting surface 10, which mounting rails respectively hold the edge strips 23 and 24 of the covering body, constructed as a covering plate 8, in a closely seated manner. At least one longitudinally running bead 25 and 26 is constructed on each of these edge strips 23 and 24 of the covering plate 8. <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft einen Kaltleiter-PTC-Heizkörper, der aus einem länglichen Trägerprofilkörper 1 aus wärmeleitfähigem Material mit wenigstens einer Auflagefläche 10 und wenigstens einem auf dieser in wärmeleitender Verbindung einseitig flach aufliegenden PTC-Heizelement aus einer oberen und einer unteren Elektrodenplatte 4 und 5 und wenigstens einem dazwischen angeordneten PTC-Widerstandselement 2 und einem Deckkörper mit einem auf der anderen Seite des PTC-Heizelements flach aufliegenden Flächenabschnitts 22 besteht. An dem Trägerprofilkörper 1 sind beiderseits der Auflagefläche 10 Halteschienen 11 und 12 ausgebildet, die jeweils die Randstreifen 23 und 24 des als Deckplatte 8 ausgebildeten Deckkörpers engsitzend aufnehmen. An diesen Randstreifen 23 und 24 der Deckplatte 8 ist jeweils mindestens eine längs verlaufende Sicke 25 und 26 ausgebildet.

IPC 1-7

**H05B 3/14**

IPC 8 full level

**H05B 3/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H05B 3/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0240447 A2 19871007 - EMERSON ELECTRIC CO [US]
- [A] DE 2948591 A1 19810611 - EICHENAUER FA FRITZ [DE]
- [E] EP 0262243 A1 19880406 - DAVID & BAADER DBK SPEZFAB [DE]
- [A] DE 8705746 U1 19870619
- [A] DE 3022034 A1 19811217 - BARLIAN REINHOLD ING GRAD

Cited by

US2011240631A1; DE102009025474C5; EP1916873A1; EP1432287A1; CN100401851C; EP1674678A1; DE4434613A1; US5665261A; GB2322275A; GB2322275B; EP1691998A4; EP2474793A1; CN104823004A; DE10360159A1; DE3942266C1; EP2395295A1; US8395088B2; US7332693B2; US7026584B2; US11317477B2; WO2008122362A1; WO2008049619A1; WO2007049746A1; EP1557601A1; EP3598847A1; DE102018212012A1; CN110740527A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0333906 A1 19890927; EP 0333906 B1 19931020**; DE 3885087 D1 19931125

DOCDB simple family (application)

**EP 88104821 A 19880325**; DE 3885087 T 19880325